

**Application of Financial Assistance for
Programme for Creativity and Talent Development**

【發展創意 | 施展才華】課程助學金申請表

Ref. No. 申請編號： _____

(For Office Use Only 由職員填寫)

Part I: Personal Particulars of the Applicant (for the parent or guidance of the student)

第一部分：申請人個人資料 (只限學生之父／母／監護人)

Name in English 英文姓名	Name in Chinese 中文姓名
HKID Card No. 香港身份證號碼	Age 年齡
Gender 性別	Contact No. 聯絡電話
Email 電郵地址	Relationship with student 與學生關係
Address 住址	

Part II: Personal Particulars of the Student

第二部分：學生個人資料

Name in English 英文姓名	Name in Chinese 中文姓名
HKID Card / Birth Cert. No. 香港身份證號碼 / 出生證明書號碼	Age 年齡
Gender 性別	Contact No. 聯絡電話
Grade 年級	Email 電郵地址
Name of your School 就讀學校名稱	

Part III: Financial Background

第三部分：經濟狀況

Any CSSA received by the applicant or his/her family members? 申請人及家庭成員有否申領綜援？

Yes 有 (Please submit the supporting document 請提交相關證明文件)

No 沒有

Did the student join the Full School Textbook Assistance Scheme? 申請學生有否獲批全額學校書簿津貼(如適用)?

Yes 有 (Please submit the supporting document 請提交相關證明文件)

No 沒有

Part IV: Referee's recommendation (by principal, teacher or social worker)

第四部分：推薦人評語 (可由校長、老師、社工填寫)

Name of the Referee 推薦人姓名：	Signature of the Referee 推薦人簽署：
Job Title 職位：	Contact No. 聯絡電話：
Date 填寫日期：	

Part V: Applicant's Declaration

第五部分：申請人聲明

I, _____ (Applicant's Name), have read and fully understood the Guidelines on Application. I declare that:

1. The personal data and documentary evidence provided by me are true and complete.
2. I understand and consent that the Centre for Advancement in Inclusive and Special Education, Faculty of Education, HKU will rely on the information provided in this application to determine the eligibility and to assess the level of financial assistance to be offered and may conduct investigation on my application. Any misrepresentation and concealment of facts will lead to disqualification of my application and possibility of being prosecuted.
3. I agree and understand that the Centre for Advancement in Inclusive and Special Education, Faculty of Education, HKU will treat my personal data as strictly confidential and use only for correspondence in the future.

本人 _____ (申請人姓名) 已閱讀及完全明白「申請指引」的內容。現謹此聲明：

1. 申請書內填報的個人資料及本人提交的證明文件均屬完整及真確無誤。
2. 本人明白及同意香港大學教育學院「融合與特殊教育研究發展中心」將會根據本表格內所填報的資料來評定本人的申請資格及資助金額，並會就此項申請進行調查。如有虛報或隱瞞事實，委員會有權取消本人的申請資格，以及可能因此被檢控。
3. 本人同意及相信香港大學教育學院「融合與特殊教育研究發展中心」會將本人的個人資料作保密處理，以及只作通訊用途。

Applicant's Signature 申請人簽署

Date 日期

Part VI: Checklist

第六部份：核對清單

Before the submission of this application, have you completed the following tasks?

遞交此申請表前，你是否已辦妥下列事項？

A. Have you completed all parts of the application form and signed? 你是否已填妥整份申請表及簽署？

B. Have you enclosed a copy of your Hong Kong Identity Card and the supporting document for stating your financial situation? 你是否已附上身份證副本乙份及與經濟狀況相關之證明文件？